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Tisztelt Jegyző Asszony! 

 

   Immáron harmadik alkalommal fordulunk levélben a Hivatalhoz az ÍVFÉNY Kft zajos 

tevékenysége ügyében (sajnos az előző két próbálkozásunk eredménytelen, visszhangtalan 

maradt).  

 

    Az üzem mostanra már 3 műszakban, éjjel-nappal ! – sokszor 

hétvégeken, ünnepeken is – szinte elviselhetetlen hangerővel püföli a vasat, 

vágja éles hangú szerszámokkal. Ez nappal is zavaró, de éjszaka különösen 

(még zárt ablakok mögött is!). Olyannyira, hogy nemcsak a felnőtt lakosság 

nem tudja magát kipihenni, de gyermekeink is sorra felriadnak az irtózatos 

döngésre. (Félő, hogy ez iskolai teljesítményükre is hatással lesz…)  

 

   Még 1996-ban Luttenberger Gusztáv polgármester úrtól azt az ígéretet kaptuk, hogy a 

MAHART üzem jövőbeni sorsát a Hivatal mindenképp figyelemmel kíséri – ha már anyagi 

lehetőségei nem engedték meg a Duna-part e részének megszerzését –, s jelentősebb ipari 

tevékenység megkezdéséhez nem járul hozzá. 

Az ÍVFÉNY Kft ötödik éve működik a volt Hajójavító üzem területén, s számunkra úgy 

tűnik, fittyet hány számos rendeletre, illetve ügyesen adminisztrálja magát. (Elég 

megemlítenünk, hogy az akkor már hónapok óta működő komoly vállalkozásról, az 

átalakításokról, gázkémény szerelésről a Hivatal a mi bejelentésünk alapján értesült.) Az utca 

lakói többször is jártak benn a Vállalkozási Osztály vezetőjénél, aki ígéretet tett az ügy 

kivizsgálására, de már az első pillanattól kezdve reménytelenségének adott hangot. Ezt sem 

akkor, sem azóta nem értjük: Hogyan lehetséges az, hogy egy – immár – városi 

önkormányzat, illetve valamelyik osztálya nem rendelkezik olyan hatáskörrel, hogy a 



területén működő ipari vállalkozások működési rendjét, zajszintjét szabályozza, korlátozza, 

vagy a területén élő városi lakosok érdekében az illetékes szakhatóságoknál eljárjon. 

Szomorúan hallgattuk úgy 1998-ban, hogy a Hivatal egyik munkatársa, aki rövid időre 

megjelent – miután a kft vezetőjét már féléve nem lehetett elérni – , úgy ítélte meg, hogy 

nem is olyan nagyon a zaj…  

Ezennel  meghívjuk Önöket, akár több napra is (főleg úgy hajnali 2-3 óra körül), hogy 

hallgassák meg, mekkora zajt csap az IVFÉNY kft, s ítéljék meg, vajon a Duna utca 

lakói (sőt már a Soroksári útiak is hallják!) érzékeny fülűek-e… 

 

Kérésünk tehát a következő: 

1. A Hivatal a lakossági kezdeményezést figyelembe véve vizsgálja meg az 

ÍVFÉNY kft munkarendjét. 

2. Kötelezze a kft-t, hogy az éjszakai tevékenységét szüntesse be, s nappal is 

csak a megfelelő zajszinten működjön (zárt csarnok!).  

   

Tisztelt Jegyző Asszony! 

Őszintén megvalljuk, nagyon elkeseredettek, s megviseltek vagyunk. Reméljük, hogy az 

önkormányzat végre mellénk áll, s segítséget nyújt. Ellenkező esetben minden meglévő 

kapcsolatunkat megmozgatjuk, készek vagyunk a nyilvánossághoz fordulni. 

 

    Tisztelettel: 

     a Duna utca és környéke lakosai 

 

Dunaharaszti,  2001. augusztus 24. 


